
Zápis ze zasedání správní rady MAS Hrušovansko, o. s.  
ze dne 18. března 2014 v Hrušovanech nad Jevišovkou 

 
Přítomni: viz prezenční listina 
 
Program:  
  1. rozpočet 2014 
  2. standardizace MAS  
  3. webové stránky 
  4. logo 
  5. různé 
   
     
Předseda sdružení ing. Prudký zahájil zasedání, přivítal všechny přítomné a  konstatoval, že jsou 
přítomni 3 z 5 členů správní rady. Paní Maderová se omluvila pro nemoc. Jako ověřovatele zápisu 
navrhl ing. Miroslava Miloše, který byl jednohlasně schválen.   
 
ad 1) Předseda sdružení předložil přítomným členům správní rady návrh rozpočtu MAS 
Hrušovansko pro rok 2014, který obdrželi členové správní rady předem e-mailem. 
 
Usnesení 4/14 SV: 
Správní rada MAS Hrušovansko schvaluje rozpočet MAS Hrušovansko na rok 2014. 
Pro: 3                                                 Proti: 0                                             Zdržel se: 0 
 
 
ad 2) Předseda sdružení informoval přítomné o nutnosti požádat o standardizaci MAS u Mze do 
konce roku 2014. MAS musí splnit požadavky uvedené v metodice pro standardizaci. Metodiku 
obdrželi členové správní rady e-mailem.  
 
 
ad 3) Manažerka MAS pí. Jirků představila přítomným členům správní rady cenovou nabídku firmy 
Galileo na vytvoření webových stránek MAS. Nabídková cena za vytvoření www stránek je 21. 659 
Kč vč. DPH a roční poplatek za správu www stránek je 3 134 Kč vč. DPH.  
 
Usnesení 5/14 SV: 
Správní rada MAS Hrušovansko schvaluje vytvoření www stránek MAS Hrušovansko firmou 
Galileo. 
 
Pro: 3                                                 Proti: 0                                             Zdržel se: 0 
 
ad 4) Manažerka MAS předložila přítomným loga některých MAS a požádala o vyjádření, které 
grafické zpracování loga se nejvíce líbí. Členové správní rady se shodli na tom, že logo by mělo být 
co nejjednodušší s použitím 2 – 3 motivů a 2 – 3 barev. Jako motiv navrhli např. pole, vinohrady, 
slunce a barvy např. žlutohnědá (pole), zelená (vinohrady) a žlutá (slunce). Manažerka požádá 
zpracovatele loga o předložení více grafických návrhů k posouzení. 
 
Ze zasedání odešel ing. Miloš a dostavil se Mgr. Rebenda. 
 
 
 



ad 5)  Manažerka MAS informovala přítomné členy správní rady o schválení 
 (v obecním zastupitelstvu) poskytnutí bezúročné půjčky obcemi:  
Velký Karlov (100 000 Kč), Mackovice (50 000 Kč) a Hrabětice (50 000 Kč). 
 
Usnesení 6/14 SV: 
Správní rada MAS Hrušovansko schvaluje přijetí bezúročné půjčky od obce Velký Karlov ve výši 
100 000 Kč, obce Mackovice ve výši 50 000 Kč a obce Hrabětice ve výši 50 000 Kč. 
 
Pro: 3                                                 Proti: 0                                             Zdržel se: 0 
 
Manažerka MAS předložila přítomným cenovou nabídku Organizační kanceláře Znojmo na pořízení 
počítače vč. klávesnice a myši. Cenová nabídka je 14 095 Kč vč. DPH.  
 
Usnesení 7/14 SV: 
Správní rada MAS Hrušovansko schvaluje nákup počítače u firmy Organizační kancelář Znojmo. 
 
Pro: 3                                                 Proti: 0                                             Zdržel se: 0 
 
 
 
 
 
 
 
 
zapsala: Jitka Jirků                                                 ověřil: ing. Miroslav Miloš                         


